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دكترلاريجاني: حذف يارانه بخشي از مردم، خلاف قانون است

دكتر علي لاريجاني گفت: مجلس حتي در ايام تبليغات انتخابات نهمين دوره مجلس شوراي اسلامي تعطيل نميشود.

دكتر علي لاريجاني گفت: مجلس حتي در ايام تبليغات انتخابات نهمين دوره مجلس شوراي اسلامي تعطيل نميشود.

به گزارش ايرنا، رئيس مجلس شوراي اسلامي در حاشيه بازديد از نمايشگاه فعاليتهاي اتحاديه انجمنهاي اسلامي دانش آموزان
كشور در ساختمان بهارستان در پاسخ به سؤالي مبني بر اين كه گفته ميشود مجلس شوراي اسلامي از 15 بهمن تا 12 اسفند براي
فعاليت نمايندگان در رقابتهاي انتخاباتي مجلس نهم تعطيل خواهد بود، تصريح كرد: براساس برنامه كاري، نمايندگان در هر ماه سه

هفته در مجلس شوراي اسلامي حضور دارند و يك هفته هم براي سركشي به حوزههاي انتخابيه خود ميروند.

وي افزود: اين روند معمول كاري مجلس در ايام انتخابات هم وجود خواهد داشت.

رئيس مجلس با تاكيد بر اين كه نمايندگان در زمان تبليغات انتخاباتي روند عادي كار خود را ادامه ميدهند، اظهارداشت: مجلس
حتي در ايام تبليغات انتخاباتي تعطيل نميشود و همان يك هفته در نظر گرفته شده براي تبليغات انتخاباتي براي حضور نمايندگان

در حوزههاي انتخابيه كفايت ميكند.

يكي از خبرنگاران درمورد تذكر ديروز رئيس مجلس به دولت درباره پرهيز از جابجايي مجريان انتخاباتي سؤال كرد كه لاريجاني پاسخ
داد: انتخابات موضوع مبارك و ميموني است و بايد تلاش شود از برخي تغييرات كه از آنها سوء تعبير ميشود يا مناقشاتي را به دنبال

دارد، جلوگيري شود.

وي افزود: با دولت هم در اين زمينه صحبت شده است و بايد از تغييرات مجريان برگزاري انتخاباتي مانند فرمانداران و بخشداران كه
حساسيتهايي را به دنبال دارد، جلوگيري كند.

رئيس مجلس با بيان اين كه دشمن به دنبال فرصتي براي زير سوال بردن انتخابات است، اظهار اميدواري كرد كه انتخابات نهمين
دوره مجلس شوراي اسلامي با اقتدار برگزار شود.

لاريجاني اولويت كاري مجلس نهم را ادامه روند كاري مجلس هشتم در حوزههاي قانونگذاري و نظارت بيان كرد و گفت: مجلس
هشتم در بخش نظارت و قانونگذاري كارهاي خوبي انجام داده است كه همين روند بايد در مجلس آينده ادامه يابد.

لاريجاني، مهمترين اولويت كاري مجلس نهم را پرداختن به تسهيل فضاي كسب و كار و رفع مشكلات اقتصادي دانست و گفت: مسير
قانونگذاري تمام شدني نيست و روند قانونگذاري در حوزه اقتصادي بايد مانند مجلس هشتم ادامه داشته باشد.

وي تاكيد كرد كه پروسه نظارت در مجلس هشتم تكميل شده است و بايد در مجلس نهم هم ادامه يابد.

رئيس مجلس در پاسخ به اين پرسش كه آيا مجلس موافق حذف يارانه 10 ميليون نفر از مردم است، خاطرنشان كرد: آنچه كه در
قانون مجلس شوراي اسلامي درباره توزيع يارانهها آمده، عموم مردم است. البته دولت ميتواند به عدهاي كمتر و به افراد نيازمند

بيشتر كمك كند، ولي اين كه يارانه بخشي از جامعه حذف شود، براساس قانون نيست و ما مخالفيم.

رئيس مجلس گفت: البته اگر بخشي از جامعه بخواهند به صورت داوطلبانه از دريافت يارانه خود انصراف دهند، مشكلي ندارد.

لاريجاني همچنين درمورد زمان تقديم لايحه بودجه سال 1391 گفت: من درمورد بودجه همان اندازه كه شما ميدانيد، ميدانم و
بيشتر نميدانم.

وي افزود: براساس قانون لايحه بودجه بايد تا 15 آذر به مجلس تقديم ميشد.

رئيس مجلس همچنين درباره نمايشگاه فعاليتهاي انجمن اسلامي دانشآموزان اظهار داشت: اين نمايشگاه براي من خيلي جالب
بود؛ اين نمايشگاه با يك تنوع بسيار ستودني انجام شده بود و با يك خوشسليقگي هم همراه است كه مخاطب را جذب كند.
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وي با تشكر از برگزاركنندگان اين نمايشگاه افزود: آقاي علياكبري براي نمايشگاه وقت گذاشتند و كارهايشان به نتيجه رسيده است.

لاريجاني گفت: اينكه مسئولان مربوطه توانستهاند زمينهاي را براي رشد دانشآموزان فراهم كنند، كار ارزشمندي است كه بايد به آن
كمك كرد.
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